
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 354 

 

На 12 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Гергана Стоянова и

   Елка Стоянова 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов , 

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Красимир 

   Ципов 

 

ПРИСЪСТВАТ: Росица Матева, Димитър Димитров, Емил 

Войнов, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и 

Цветозар Томов.  

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Георги Баханов, Йорданка 

Ганчева и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 14,40 ч. и председателствано от 

господин Емил Войнов – заместник-председател на Централната 

избирателна. 

 

* * * 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми 

колеги, откривам заседанието на Централната избирателна комисия 

на 12 април 2023 г.  

Има необходимия кворум за провеждане на заседание – 

присъстват 10 членове на Централната избирателна комисия. 

Отсъстват поради отпуск Йорданка Ганчева, Георги Баханов, 

Цветанка Георгиева. 

Проектът за дневен ред мисля, че е качен във вътрешната 

мрежа: 

1. Медийни проекти с докладчик господин Димитров. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Росица Матева, госпожа Гергана Стоянова и госпожа Елка Стоянова. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров и госпожа 

Солакова. 

Имате ли предложения за допълнение към дневния ред? 

Колега Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Господин Заместник-председател, моля 

да ме включите в точка трета – Доклади по административни 

преписки. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Други? Не 

виждам. 

Моля, с така допълнения дневен ред, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, започваме заседанието.  

Позволете ми и от ваше име да поздравя колегата Силвия 

Стойчева с рождения й ден!  

Да й пожелаем всичко най-хубаво, здраве, успехи! 
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Преминаваме към точка първа от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам искане с с вх. 

№ НС-24-162 от 10.04.2023 г. То е от „Уебграунд груп“ АД, който 

ни е представил фактура за 11 250 лв.  

Договорът е сключен между ПП МИР и „Уебграунд груп“ 

АД. Отнася се за сайта Аctualno.com. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: 

Изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане е постъпило с с 

вх. № НС-24-163/10.04.2023 г. То е отново от „Уебграунд груп“ АД 

и е по договор, сключен с Българска социалдемокрация – 

Евролевица. Стойността на фактурата е 1 403,33 лв.  

Представени са необходимите документи – приемо-

предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Няма 

изказвания. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-161/10.04.2023 г. е 

дошла следващата фактура, която докладвам. Това е искане отново 
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на „Уебграунд груп“ АД, но този път по договор, сключен с 

Национално движение „Стабилност и възход“.  

Имаме необходимите документи.  

Стойността на фактурата е 3 240 лв. с ДДС. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, 

процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-154 Българското 

национално радио е изпратило искане за изплащане на фактура на 

стойност 4 800 лв. по договор, сключен между БНР и ПП „Български 

възход“. 

Представени са необходимите документи – приемо-

предавателен протокол, сертификати за излъчване. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Не виждам изказвания.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-159 от 07.04.2023 г. 

Дарик радио ни е представило фактура по Договор № НС-24-60, 

сключен между Дарик радио и Партия КОД. Стойността на 

фактурата с ДДС е 8 496 лв. При одобряването сме одобрили цената 

на услугата без ДДС, но в сумата, която докладвам, е включен ДДС. 

Имаме всички необходими документи. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, 

процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24- 151 от 06.04.2023 г. 

е постъпило искане за изплащане на медийна услуга от 

„СЕЛЕВКИДИ“, който поддържа Razkritiа.com. Това е уеб сайт.  

Стойността на фактурата е 10 560 лв. с включен ДДС. Имаме 

необходимите документи, доказващи изпълнението на договора.  

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, 

процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващото искане, което 

докладвам, е от същия медиен доставчик с вх. № НС-24-152 от 

06.04.2023 г. Договорът е между Българско национално обединение 

и „СЕЛЕВКИДИ“ ЕООД но този път за Това е сайтът, чрез който са 

извършили договорените услуги. Стойността на фактурата е 

4 320 лв. Имаме приемо-предавателен протокол, както и писма за 

извършените услуги. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако няма 

изказвания, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов);  против –   няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-158 от 07.04.2023 г. 

е  постъпило искане за изплащане на медийна услуга от „Фреш 

Радио Груп“. Няколко радиа са включени в тази група.  

Договорът е сключен между „Фреш Радио Груп“ и Коалиция 

„ВЪН от ЕС и НАТО“.  

Стойността на представената фактура, тоест, извършените 

услуги са на стойност 6 775,02 лв. Имаме необходимите документи – 

приемо-предавателен протокол, както и записи, които доказват 

извършването на услугата. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля, 

процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Последният за днес доклад по тази 

точка е с искане, постъпило с вх. № НС-24-153 за изплащане на 

сумата по договор, сключен между „ЕКРИТ МЕДИА“ ООД – това е 

издателят на „Стандарт“, и ПП МИР.  

Стойността по договора за изплащане е 5 800 лв. с ДДС. 

Приложени са документите, които обичайно съпътстват 

такова искане – приемо-предавателен протокол, както и копия от 

всички материали, които „Стандарт нюз“ е публикувал в рамките на 

предизборната компания. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Не виждам 

изказвания. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Колега Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали е публикуван проект на касационна 

жалба, изготвена от юрисконсулт Хайдушка, срещу Решение № 

491/21.03.2023 г. на Административен съд – Благоевград, което ви 

докладвах на 31 март 2023 г.  

Тогава сме получили обявлението за постановеното решение 

и решихме, независимо че Централната избирателна комисия е 

осъдена с това решение да заплати на     В.      С. 6 000 лв. 

обезщетение за претърпени неимуществени вреди в резултат на 

незаконосъобразен административен акт на Общинска избирателна 

комисия – Петрич, и е отхвърлен искът за разликата от 6 000 лв. до 

20 000 лв., все пак да се обжалва това решение на Централната 

избирателна комисия. 

Предлагам да се запознаете с касационната жалба и, ако 

прецените, по-късно да гласуваме, за да има време всички да се 

запознаят, или, ако сте се запознали вече, да я гласуваме сега. 

Намира се във вътрешната мрежа в папка с моите инициали 

от днешно заседание. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

време за запознаване с проекта за касационна жалба. Малко по-

късно ще се върнем на него. 

Колегата Гергана Стоянова има думата в точката за жалби и 

сигнали. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка ще ви 

докладвам постъпило писмо в отговор на наше писмо от РИК – 

Стара Загора, с вх. № НС-15-527. Докладвам ви го за сведение и 

запознаване, тъй като също в някаква степен има връзка с доклада 

ми в тази точка.  
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Докладвам ви във връзка с постъпили жалби от        Д.                

К.,            С.       Т.            и                   Д.            М. – жалби срещу 

Решения от № 158-НС, до № 176-НС от 03.04.2023 г. на РИК – Стара 

Загора.   

Има проект на решение, което е във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали с проектен номер 1892. В проекта са 

посочени входящите номера на жалбите от цитираните преди малко 

лица, които жалби са депозирани в Централната избирателна 

комисия по е-mail на 08.04.2023 г. Доколкото правата и 

задълженията на жалбоподателите по оспорваните актове 

произтичат от едно фактическо състояние и относно тях е 

компетентен същия административен орган, в случая Централната 

избирателна комисия, преценява че следва да бъдат обединени 

производствата по трите преписки по постъпилите жалби. 

Жалбите са подадени от трите лица в качеството им на 

членове на РИК – Стара Загора, срещу цитираните вече решения на 

Районната избирателна комисия, като се твърди, че тези решения са 

незаконосъобразни и се иска тяхната отмяна. На работна група 

Централната избирателна комисия се запозна с представените 

жалби, документа към тях, както и тези, които са публикувани на 

страницата на РИК – Стара Загора, и на Централната избирателна 

комисия. 

Предвид установената фактическа обстановка съгласно тези 

документи, която е подробно описана в предложения от мен проект 

на решение, се установява, че жалбоподателите не са адресати на 

оспорваните решения, с които по същество се приемат резултатите 

от протоколите на секционни избирателни комисии, което включва и 

наличието на техния законно защитен правен интерес от обжалване 

на постановените административни актове – решения на РИК – 

Стара Загора, затова предлагам жалбите да бъдат оставени без 

разглеждане като недопустими. 

Затова предлагам решение да бъдат оставени без разглеждане 

жалба по вх. № НС-15-472 от          Д.                  К., жалба по вх. № 
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НС-15-472/1 от          С.             Т.    и жалба с вх. № НС-15-472/2 от 

Д.   М. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Колеги, чухте доклада. Относно проекта на решение има ли 

изказвания? Предлага се жалбите да останат без разглеждане. Не 

виждам желаещи. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева,); против – 2 (Любомир Георгиев, Цветозар Томов).  

Решението е № 1915-НС/12.04.2023 г. 

Следващ докладчик в точката за дела, жалби и сигнали е 

колегата Елка Стоянова.  

Заповядайте, колега Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, само за сведение ви докладвам 

преписка с вх. № НС-04-02-196. Изпратили сме с наше писмо с 

№ 02-181/31.03.2023 г. жалба от           И.         С., областен 

председател на ДПС за област Плевен в ОД МВР – Плевен, и ни 

уведомяват, че е образувана преписка, която е докладвана в Районна 

прокуратура – Плевен. 

Докладвам ви го за сведение, тъй като това е движението, с 

което приключва тази преписка при нас. Оттам нататък вече ще ни 

уведомяват разследващите органи за хода на образуваното 

производство. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

връщаме се към проекта за касационна жалба, който докладва 

колегата Матева. Има ли изказвания? Не виждам. 

Подлагам на гласуване проекта за писмо до Върховния 

административен съд. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против –   1 (Севинч Солакова).  

 

Колеги, преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Колега Матева, заповядайте в тази точка. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-00-136 от 12.04.2023 г. от адвокат          Г.             С.            

И. от Сдружение „Хелзинкски наблюдател – България“. Той 

моли да получи следните отговори: проверява ли ЦИК дублиране на 

гласуването – гласуване повече от един път, всеки дописан в 

избирателните списъци гласоподавател по лични данни; колко 

случая има засечени от ЦИК на лице, гласувало повече от един път 

на едни и същи избори; колко души са подведени под наказателна 

отговорност за деклариране на неверни обстоятелства – чл. 313 от 

Наказателния кодекс; има ли хора, заличени от избирателните 

списъци за деклариране на неверни обстоятелства – чл. 313 от НК - 

досега? Колко от негласувалите лица, фигуриращи в списъците, са 

реални, истински, живи хора, имат здравна осигуровка и си плащат 

данъците в България? Колко пъти съм гласувал аз? 

Колеги, позволих си да ви прочета въпросите, тъй като 

смятам, че след като лицето, което задава тези въпроси, е посочило, 

че е адвокат, би следвало сам да си отговори на по-голяма част от 

въпросите или да изпрати тези запитвания до прокуратура на 

Република България по отношение на това подведени ли са под 

наказателна отговорност, до ГД ГРАО, както и да знае, че хора, 

които са декларирали неверни обстоятелства, би следвало да са 

осъдени, за да нямат избирателни права, да изтърпяват наказание 

„лишаване от свобода“ в момента, в който има избори, и тогава 

биват заличени от избирателните списъци. 

Така че аз ви предлагам това писмо за сведение, тъй като не 

считам, че дори трябва да го препращаме на някой от другите 

органи. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, аз 

ще ви докладвам няколко неща. 

Първо, постъпило е писмо от министър Демерджиев с вх. № 

НС-03-79/12.04.2023 г. С него отново поставя въпроса дали 

експертите от междуведомствената работна група следва да 

извършват дейностите, изброени в наше писмо от 13.03.2023 г.  

Тъй като тези дейности ще бъдат извършени от нашите двама 

експерти, предлагам да изпратим писмо до министър Демерджиев, 

че няма да ползваме услугите на експертите от междуведомствената 

работна група. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

Колеги, ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Уважаеми колеги, във връзка с произведените избори за 

народни представители на 02.04.2023 г. и с оглед връщане на 

използвани машини в склада, предлагам във вторник да върнем 

17 броя СУЕМГ с инсталирана демоверсия, които машини ползваха 

партиите и коалициите, регистрирани за изборите. 

Предлагам машините и батериите да бъдат върнати от А.       

А. от администрацията на ЦИК. 

Във връзка с горното предлагам и писмо до Главна дирекция 

„Жандармерия“. Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали. 

Ако няма изказвания, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Колеги, в тази връзка предлагам да изпратим и писмо до 

главния секретар на Народното събрание за осигуряване на 

транспорт. Проектът за писмо е под № 6716. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. 

№ НС-249-1/12.04.2023 г. С него ни уведомяват, че има още две 

дублирани машини в списъка, който им изпратихме. Така остават 

45 машини, които са отделени в склада. Докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от Министерството на електронното 

управление с вх. № НС-04-97. С него приложено ни изпращат писмо 

от „Информационно обслужване“ АД, с което ни информира в 

писмото на „Информационно обслужване“ АД, че записите от 

видеоизлъчванията са публикувани – всички, вече на адрес 

„https:l/evideo.bg:/.“ Изпращат и статистика на видеоизлъчванията по 

изборни райони. Докладвам го за сведение и запознаване. 

Следващ в тази точка е колегата Димитров. Заповядайте, 

колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Имам няколко преписки 

с входящи номера да докладвам, колеги.  

Първото, с което според мен трябва да се занимаем веднага, 

след като се завърнем от празниците, е от хората, които се занимават 

с криптоинструмента и които очакват от нас да стигнем до тестване 

на криптоинструмента. Писмото е с вх. № ЦИК-07-34/31 и е от 

12.04.2023 г. Към него ще се върна веднага, след като имаме 

възможност. Трябва да го обсъдим не за друго, а за да установим 

вече контакт и да започнем да изпълняваме някакви дейности. 

Имаме и две писма. Първото е с вх. № 04-01-1/2. То е 

пристигнало от Министерството на външните работи и е от 

началник отдел „Координация на секторни политики на 
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Европейския съюз“. Към него е прикачен един въпросник. Той е 

създаден от шведското председателство. Въпросникът не е много 

дълъг, само седем страници е. Ще се занимая с него и ще ви 

предложа отговорите на въпросите още в първия възможен момент, 

след като се съберем след празниците. Тогава ще ги обсъдим и ще 

вземем решение кой отговор какъв да бъде. Повтарям, вх. № 04-01-1. 

Докладвам го за сведение. 

Имаме и едно писмо, дошло от Европейския парламент. 

Госпожа Мецола и от нейно име са ни изпратили текста на първия 

файл, който е създаден днес, той е голям файл в PDF-формат. В него 

е представен проектът за директива за европейските избори през 

следващата година, включваща всичките нови елементи. Има я на 

английски, както и в превод на български. Преводът най-вероятно е 

правен в Брюксел от нашето Представителство. Също го докладвах 

за запознаване. Всеки от вас трябва да има някаква представа. Не 

искам да го преразказвам, тъй като е много обемист текстът – 

27 страници. 

Всъщност това представлява новата директива, която, ако бъде 

утвърдена в Европейския парламент – или част от тази директива, 

ще бъде изборният закон за европейските избори догодина, ако бъде 

приета, разбира се. Това са моите доклади, колеги. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колега 

Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение и запознаване ви 

докладвам писмо от „Информационно обслужване“ АД с вх. № 

ЦИК-00-135/10.04.2023 г. с приложени два екземпляра на приемо-

предавателен протокол, подписан за „Информационно обслужване“ 

АД във връзка с изпълнение на договор с Централната избирателна 

комисия. Ще се извърши проверка по изпълнението, за да се 

представи доклад в тази връзка. 

По повод постъпили писма от Националния статистически 

институт относно това, че сме включени в програма за изследване, с 

вх. № ЦИК-00-131 и № ЦИК-00-132 съответно от 07.04.2023 г. и 
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10.04.2023 г. са представени докладни записки с вх. № ЦИК-09-119 

и № ЦИК-09-120 от 12.04.2023 г. с попълнена информация – 

статистическа форма „наети лица – отработено време – средства за 

работна заплата и други разходи за труд“ за първото тримесечие на 

2023 г., както и справка за разходи за опазване и възстановяване на 

околната среда за отчетната 2022 г. 

Предлагам ви да одобрим така представената информация по 

двете докладни записки и да възложим изпращането от 

счетоводството чрез квалифициран електронен подпис. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря 

Ви, госпожо Солакова. 

Чухте, колеги, предложението по двете докладни записки. 

Няма изказвания. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колега Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № НС-04-02-

195 и вх. № НС-04-02-197/12.04.2023 г. Това са писма от ОД на МВР 

– Пловдив, с които искат да бъде извършена проверка на списък от 

лица, посочени и в двете писма – дали е налице несъвместимост по 

чл. 16, ал. 1 от Наредбата за организацията и реда за извършване на 

проверка на декларациите и за установяване на конфликт на 

интереси относно това дали посочените лица са народни 

представители, общински съветници или кметове. 

В тази връзка ще ви предложа писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с искане да ни се отговори за информацията, която 

трябва да бъде предоставена на ОД на МВР – Пловдив. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря 

Ви, колега Ципов. 
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Вижте, колеги, предложението за писмо до „Информационно 

обслужване“ АД. Няма изказвания.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, има ли някой друг, който желае да се включи в 

дневния ред? Не виждам. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото за 18 април 2023 г., вторник, от 

10,30 ч.  

 

(Закрито в 15,15 ч.) 

 

 

 

  ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Емил Войнов 

 

  СЕКРЕТАР:  

      Севинч Солакова  

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф:  

Божидарка Бойчева 


